
RM.0012.6.35.2014                        PROTOKÓŁ Nr 35/2014

z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 30 października 2014 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  13.00  dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Sławomir Henryk Bogucki. 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  przedstawił  Radnym  porządek  obrad.  Za  jego  przyjęciem

opowiedziało się 15 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza XXXV sesji powołany został Radny, Pan Stanisław Pomianowski.

– Pan Sławomir Bogucki poinformował, że na jego ręce wpłynął do Rady Miejskiej wniosek o

udostępnienie  herbu  gminy  Piotrków  Kujawski  do  wykorzystania  w  kampanii  wyborczej

kandydatki do Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim – Pani J.  S..  Poprosił  o wyjaśnienie

kwestii  prawnych  związanych  z  procedurą  udostępniania  herbu  Pana  Jarosława  Waszaka  –

Sekretarza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

– Pan  Jarosław  Waszak  powiedział,  że  to  Radni  będą  podejmować  decyzję  w  w/w  sprawie.

Powiedział,  że z art.  18 ust.  2 pkt 13 ustawy o samorządzie gminnym wynika wprost, że do

wyłącznej właściwości Rady Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach: herbu gminy,

nazw ulic i placów publicznych oraz wznoszenia pomników. Na podstawie art. 40 i 41 ustawy o

samorządzie gminnym czytamy, że na podstawie upoważnień ustawowych gminie przysługuje

prawo stanowienia aktów prawa miejscowego obowiązujących na obszarze gminy oraz, że akty

prawa miejscowego ustanawia rada gminy w formie uchwały. Z przepisów zatem wynika, że

uchwały  Rady  są  kierowane,  co  do  zasady  do  szerokiego  kręgu  odbiorców,  a  nie  są

podejmowane w sprawach osobistych, chyba, ze chodzi o nadanie honorowego obywatelstwa

gminy. Wiele gmin ma uregulowane zasady używania herbu w uchwałach, ale mają one zapisy,

że nie można herbów używać w kampaniach wyborczych. Ponadto insygnia gminy podlegają

ochronie na zasadach kodeksu cywilnego. Dodał, że nie wyobraża sobie sytuacji, gdy za chwilę

wpłyną  kolejne  wnioski  do  Rady  Miejskiej  w  podobnych  sprawach  indywidualnych.  Rada

Miejska w Piotrkowie Kujawskim nie ma uregulowanych zasad ogólnych co do korzystania z

herbu.
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– Pani  Arleta  Petek  powiedziała,  że  herb  jest  to  symbol,  jak  flaga,  jak  godło  i  nie  można

wykorzystywać  tych  symboli  do  wyborów i  należy to  uszanować.  Poprosiła  Rade  o  to  aby

głosowano za odmową udzielenia zgody na używanie herbu w kampanii wyborczej kandydatki

do Rady.

– Pan Krzysztof Żak powiedział, że rozumie, że nie ma w tej sprawie regulaminu.

– Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie ma takiej uchwały.

– -  Pan Jarosław Waszak odpowiedział,  że  nie  ma uchwały w sprawie zasad używania herbu,

gdyby taka uchwała była używanie herbu wynikałoby z jej delegacji. 

– Pan Piotr Lessnau dodał, że kto skorzysta z herbu bezprawnie odpowie cywilnie.

– Pan  Sławomir  Bogucki:  „Z  uwagi  na  uwarunkowania  prawne  wnoszę  o  odstąpienie  od

rozpatrywania w/w wniosku.”

– Pani Arleta Petek: „Nie zgadzam się, ja wnoszę o to aby wniosek przegłosować i niech to już

zostanie jako uchwała Rady Miejskiej.”

– Pan Sławomir Bogucki powiedział:  „Ten wniosek jest taki, że nie będziemy rozpatrywać tego

pisma.”

– Pani Arleta Petek: „Tak, odmownie co do tego pisma.”

– Pan Arkadiusz Rybak zgodził się Radną Arleta Petek, mówiąc, że Rada powinna wniosek Pani

J.S. przegłosować, że powinna także sprawę używania herbu uregulować. „mnie się wydaje, że

godło Piotrkowa jest dobrem wszystkich mieszkańców i każdy ma prawo z niego korzystać.”

– Pan  Jarosław  Waszak  powiedział,  że  Radny  Arkadiusz  Rybak  uprzedził  go  ze  swoim

stwierdzeniem, bo on również chciał zaproponować Radzie pochylenie się nad tym problemem i

uregulowanie sprawy w uchwale.

– Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie można głosować nad czymś czego nie ma i zapytał kto

z radnych jest za tym aby nie rozpatrywać wniosku Pani J.S. 

głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek Pani J.S. o wyrażenie zgody na

używanie herbu Piotrkowa Kujawskiego w kampanii wyborczej został oddalony. 

Ad. 6

- Pan Mirosław Skonieczny omówił swoje działania między sesjami. Powiedział m.in., że podpisał

aneks  do  umowy  na  dofinansowanie  sieci  wodociągowej  Stawiska  –  Wincentowo  –  Bycz  –

Teodorowo;  uczestniczył  w  uroczystości  wręczenia  medali  za  długoletnie  pożycie  małżeńskie;

uczestniczył  w  obchodach  50-lecia  istnienia  szkoły  podstawowej  w  Byczu;  uczestniczył  w

obchodach Dnia Edukacji Narodowej; uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami szkół; uczestniczył w

spotkaniu kończącym cykl spotkań poświęconych informacji i wiedzy dotyczącej gazu łupkowego;

uczestniczył w spotkaniu w Bądkowie dotyczącym umowy na konserwację oświetlenia ulicznego na

lata 2015-2017; uczestniczył w spotkaniu tzw. komitetu decydującego o nowym podziale środków
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w  nowej  perspektywie  finansowej;  uczestniczył  w  uroczystości  Powiatowego  koła  Gospodyń

Wiejskich pt. „Promocja potraw lokalnych”, podczas, którego promowano kaczy drób; uczestniczył

w posiedzeniach  wspólnych komisji  Rady Miejskiej;  uczestniczył  w rozprawie administracyjnej

dotyczącej  roszczeń  gminy  żydowskiej  dotyczącej  budynku  starego  kina,  miejsce  to  było  ich

ówczesnym  domem  modlitw  i  ubojnią  rytualną  i  synagogą,  o  pow.  zabudowy  1080  m  2.

„Prawdopodobnie kino będzie nasze, ale jeśli chodzi o synagogę to gmina będzie musiała oddać

teren  równy  temu,  który  zajęła,  albo  wypłacić  odszkodowanie.”;  wziął  udział  w  uroczystym

przekazaniu kluczy do nowego pojazdu dla Policji w Piotrkowie Kujawskim; w kolejnych dniach

będzie  podpisywał  umowę  dotyczącą  konserwacji  oświetlenia.  Jeśli  chodzi  o  inwestycje  to

wykonano  zadanie  przebudowa  drogi  w  Nowej  Wsi  (dot.  chodnika);  w  realizacji  jest  zadanie

dostawa i transport kruszywa wapiennego na remonty dróg; podpisano umowę na przebudowę drogi

w  Wąsewie,  kwota  wykonania  to  ponad  138  tys.  zł;  zrealizowano  III  etap  przebudowy ulic:

Ogrodowa – Łąkowa – Dolna; w trakcie realizacji  jest przebudowa ulicy Mostowej – II etap za

58.500 zł; w trakcie realizacji jest przebudowa drogi Piotrków Kujawski – Tomisławice – II etap za

kwotę 495.700 zł; przebudowa drogi w Wąsewie 149.800 zł; przebudowa drogi w Nowej Wsi –

chodnik 35.000 zł; wymiana dachu na szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim 410.000 zł,

wykonano  także  ekspertyzę  a  blacha  położona  na  tym  dachu  ma  gwarancje  50  lat,  Burmistrz

zagwarantował, że szkoła się nie zawali; przebudowa ul. Kujawskiej, ul. Kolejowej, ul. Władysława

Łokietka, ul. Wypycha i ul. Zatorze – I etap (ul. Kujawska) – zadanie w realizacji; pozostało do

realizacji  w  tym  roku  utwardzenie  placu  parkingowego  za  budynkiem  PKS  w  Piotrkowie

Kujawskim; w miesiącu wrześniu zakupiono wyposażenie do trzech świetlic wiejskich (Zborowiec,

Rudzk  Mały,  Gradowo);  zrealizowano program promujący gminę  z  programu LEADER (3 tys.

folderów informacyjno – promocyjnych, 20 zdjęć w formacie B-1, film promujący z lotu ptaka);

złożono wniosek o płatność końcową na jedno z zadań; zakończono wożenia kamienia na drogi;

prawie  ukończono  wymianę  pokrycia  dachowego  na  remizie  OSP  w  Piotrkowie  Kujawskim;

wyrównano drogi; zamontowano piece nadmuchowe w świetlicach.

 Ad. 7

- Pan Sławomir Bogucki poinformował o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in., że:

organizował  bieżącą  pracę  Rady  Miejskiej,  załatwiał  indywidualne  sprawy  mieszkańców,

uczestniczył  w  uroczystości  wręczenia  medali  małżeństwom  z  50-letnim  stażem  wspólnego

pożycia, uczestniczył w obchodach 50-lecia szkoły podstawowej w Byczu oraz w obchodach Dnia

Edukacji  Narodowej  a  także  w  uroczystym  przekazaniu  kluczy  do  samochodu  dla  Policji  w

Piotrkowie Kujawskim.  

Ad. 8

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr  XXXV/228/2014 w  sprawie  określenia
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formularzy informacji  i deklaracji podatkowych. Poinformował, że zmiany zostały omówione na

posiedzeniu komisji.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/228/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/229/2014 w sprawie obniżenia ceny

skupu  żyta  do  celów  wymiaru  podatku  rolnego  na  obszarze  gminy  Piotrków  Kujawski.

Poinformował, że uchwała została omówiona na posiedzeniu komisji oraz, że stawka pozostaje na

poziomie roku ubiegłego.

- Pan Mirosław Skonieczny poinformował, że podatki, łącznie z opłatą za wodę i ścieki pozostają

na  poziomie  2014  roku.  Co  do  podatku  rolnego,  Prezes  Głównego  Urzędu  Statystycznego

proponuje stawkę 61,37 zł, którą my obniżamy do 46,50 zł.

- Pan Sławomir Bogucki potwierdził, że Rada nie podniosła żadnej ze stawek podatków na kolejny

rok.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/229/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr  XXXV/230/2014  w  sprawie  określenia

wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Radny Arkadiusz Rybak opuścił salę obrad, od tej pory w głosowaniu brało udział 14 radnych.

Głosowanie:  14  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/230/2014

została przyjęta jednogłośnie.

Radny Arkadiusz Rybak powrócił na salę obrad, od tej pory w głosowaniu brało udział 15 radnych.

-  Pan Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr XXXV/231/2014 w sprawie zwolnień  w

podatku od nieruchomości.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że od kilku lat Rada podejmuje uchwałę o zwolnieniu z podatku

od  nieruchomości,  które  to  zwolnienie  dotyczy rolników.  Co  roku  Urząd  występuje  o  opinię

dotyczącą  projektu  tej  uchwały do  UOKiK.  W tym roku pierwszy raz  UOKiK odpowiedział  i

zaopiniował tę uchwałę pozytywnie.  

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/229/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr  XXXV/232/2014  w  sprawie  określenia

wysokości stawek podatku od środków transportowych. Dyskusji nie było.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/232/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr  XXXV/233/2014  w  sprawie  określenia

wysokości stawek opłaty targowej.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że proponuje się zmienić słowa „pobiera się” na „zarządza się”.
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Radni wyrazili zgodę na niniejszą zmianę.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/233/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/234/2014  w sprawie zatwierdzenia

taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i  zbiorowe odprowadzanie  ścieków.  Poinformował,  że

opłaty pozostają na niezmienionym poziomie.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/234/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/235/2014 w sprawie ustalenia dopłat 

na 2015 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe 

i komunalne do zbiorczych urządzeń  kanalizacyjnych na obszarze Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski.

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała, że w uchwale tej zapisano dopłatę do 1 m3 ścieków w 

kwocie 0,82 zł na 2015 rok, obecnie jest to kwota 0,85 zł. Dopłata ta jest przekazana dla zakładu 

komunalnego w formie dotacji przedmiotowej.

 Głosowanie:  15 „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała Nr XXXV/235/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/236/2014 w sprawie ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkolenia pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub 

Gminę.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że stawki za udział w akcjach strażackich wynosiły 9 zł za 

godzinę i obowiązywały od 4 lat. Obecnie proponujemy podnieść je do 12 zł za godzinę za udział w

działaniach ratowniczych oraz za udział w szkoleniach z 3 zł do 6 zł za godzinę. Dotychczasowe 

stawki często nie pozwalały nawet na dojazd na szkolenie. Trzeba to uwzględnić bo nie będzie 

ochotników.

- Pan Sławomir Bogucki dodał, że wyraża się przez to szacunek dla strażaków.

- Pan Piotr Siutkowski powiedział, że słuszne jest podnoszenie tych stawek, bo strażacy 

wyjeżdżając do akcji narażają swoje życie, a w innych gminach już wcześniej mieli płacone za 

wyjazdy więcej.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/236/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/237/2014 w sprawie zmiany udziałów

w nieruchomości wspólnej.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że w uchwale chodzi o działkę Nr 168 położonej w Przewozie,

mieszczą się na niej dwa mieszkania. Jedno z nich jest wykupione, a o wykup drugiego wpłynął
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właśnie wniosek. Aby to wykupić należy wyodrębnić udziały. 

 Głosowanie:  15 „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała Nr XXXV/237/2014

została przyjęta jednogłośnie.

 - Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/238/2014 w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXI/146/2013 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 22 marca 2013 r.

- Pan Jarosław Waszak wyjasnił, że uchwała ta jest „martwa” z uwagi na to, że na naszym terenie 

nie ma utartych unormowań w realizacji tego programu.

Głosowanie:  15  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”,  uchwała  Nr  XXXV/238/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXV/239/2014 zmieniającą uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2014-2025 

oraz uchwałę Nr XXXV/240/2014 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2014.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2014 rok.

- Pan Mirosław Skonieczny wyjaśnił, że zmiany dotyczące wodociągów nie są likwidacją tych 

środków, które powrócą, ale po zakończeniu procedury administracyjnej. Prawdopodobnie płatność 

nastąpi w 2015 roku. Powiedział także, że zamierza się zmienić ogrzewanie Zespołu Szkół i 

Placówek z olejowego na gazowe, jednak formalności związane z tym są długotrwałe, więc płatność

także nastąpi w kolejnym roku. Należy też zakupić dwa nowe piece, za kwotę około 98 tys. zł. 

Inwestycja ta powinna się zwrócić z oszczędności na opale w ciągu 2-3 lat. Powiedział, że w 

listopadzie będzie nabór wniosków na budowę przedszkola i nasza gmina chce zaryzykować. 

Poinformował także, że nasza gmina jest na liście wykonania planu gospodarki niskoemisyjnej.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że w zmianach do budżetu zwiększa się wydatki na przedszkole o 

10 tys. zł. Dodał, że nie przypomina sobie, aby wyjaśniano tę zmianę na posiedzeniu komisji.

- Pan Mirosław Skonieczny wyjaśnił, że jest to na opracowanie studium, nie wniosku.

- Pan Krzysztof Żak: „Na co to studium, z jakiego działania ma być ten wniosek?”

- Pan Mirosław Skonieczny: „Z funduszy 2007-2014. Jeśli je otrzymamy to staniemy na głowie aby 

je wykorzystać. wcześniej preferowano tylko gminy wiejskie ale teraz mamy szansę otrzymać 

środki na przedszkole.”

- Pan Sławomir Bogucki zapytał jaki byłby koszt całkowity budowy przedszkola?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że koszt całkowity wyniesie około 7.200.000 zł, przy 

czym jest to wartość kosztorysowa, dodał, że jego zdaniem jest szansa aby w przetargu wartość 

spadła do 6.000.000 zł. Powiedział także, że jest to budowa kompletna z placem zabaw oraz drogą 

dojazdową, ale jeśli dofinansowanie wyniesie mniej niż 50 % wartości inwestycji to nie będzie 

warto w to wchodzić.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał co będzie jeśli się nie rozliczymy?
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- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że nie podejmuje ryzyka, którego nie jest w stanie realnie

oszacować.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że pewnych zadań nie udało się nam w tym roku zrealizować i

je zdjęto.

- Pan Mirosław Skonieczny wyjaśnił, że zadań tych nie zdjęto tylko przeniesiono je do realizacji na 

kolejny rok, co zapisano w załączniku ”przedsięwzięcia”.

- Pan Krzysztof Żak: „Trudno oprzeć się wrażeniu, że przedszkole to zabieg propagandowy. W pół 

roku to zrealizować i się rozliczyć..., uważam, że się nie uda. Zostaniemy z długiem na przyszłe 

lata.”

- Pan Mirosław Skonieczny: „Dokumentacja została zrobiona zgodnie z terminem zawarty w 

specyfikacji. Nie złożono wniosku o pozwolenie na budowę gdyż jest ona aktualna przez 3 lata i 

istniało prawdopodobieństwo, że utraci ważność.”

- Pan Sławomir Bogucki: „My nie jesteśmy przeciwni budowie przedszkola, nie chcemy tylko 

zadłużyć gminy kosztem innych inwestycji. Jeśli ktoś nas zapewnia o czymś to myślę, że bierze na 

siebie pełną odpowiedzialność.”

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXV/239/2014: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”,

uchwała Nr XXXV/239/2014 została przyjęta zwykłą większością głosów.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXV/240/2014: 12 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”,

uchwała Nr XXXV/239/2014 została przyjęta zwykłą większością głosów.

Ad. 9-11

-  Pani Arleta Petek złożyła interpelacje dotyczącą umieszczenia skrzynki w Urzędzie, do której

mieszkańcy będą mogli wrzucać propozycje do budżetu.

- Pan Mirosław Skonieczny: „Tzw. budżet obywatelski to dobry pomysł.”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie wydziela się w naszym budżecie funduszu sołeckiego,

ale jest to zabieg tak naprawdę, kosmetyczny.

-  Pan  Marian  Stramowski:  „Nie  uzyskałem odpowiedzi  od  Pana  Przewodniczącego  dotyczącej

mojej  interpelacji  z  przez  2  lat,  która  dotyczyła  pytania  jak  zostanie  ukarany Przewodniczący

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, który mówił nieprawdę?”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w dniu dzisiejszym zostanie po sesji i udzieli odpowiedzi

Panu Stramowskiemu. 

Pan Przewodniczący odczytał  wniosek Rady Rodziców przedszkola o dofinansowanie dla matki

jednego z podopiecznych, która choruje na stwardnienie rozsiane.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  podziękował  za  wieloletnią  współpracę,  dyrektorom  placówek

podległych,  sołtysom,  Ochotniczym  Strażom  Pożarnym,  Państwowej  Straży  Pożarnej  i  Policji,

Przedstawicielom izby Rolniczej oraz współpracownikom. Poinformował, że w latach 2002-2014
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wydatkowano na inwestycje 18 mln zł,z czego 7 mln zł jest pozyskane ze źródeł zewnętrznych,

więcej się nie dało bo gmina nie posiada większej ilości środków na udział własny. Podziękował

społeczeństwu  za  wnoszenie  uwag,  z  których  często  czerpał.  Na  koniec  rozdał  upominki  dla

radnych i sołtysów.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  także  podziękował  wszystkim  za  współpracę  i  po  stwierdzeniu

wyczerpania tematyki  obrad XXXV sesji  Rady Miejskiej w Piotrkowie  Kujawskim dokonał  jej

zamknięcia.

 Zamknięcie XXXV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:56

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: .............................                                      

Przewodniczący Rady Miejskiej ....................................
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